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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:2117 Fördröjda stöd till besöksnäringen

Besöksnäringen i Stockholm och hela Sverige går på knäna i spåren av 
pandemin. De utlovade stöden kommer inte fram i någon större utsträckning. 
Det kan innebära att de bolag som behöver stöd hinner gå i konkurs innan stöd 
utbetalats. Endast en bråkdel av det som utlovats är utbetalt och redan det var 
alldeles för sent. 

Vi talar alltså om sjysta, goda bolag där vi har många som i många år drivit sin 
verksamhet samvetsgrant med god moral och kvalitet. De är värda bättre. Jag 
tycker det är viktigt att vi kan bevara de goda krögarna och att vi kan bevara de 
goda researrangörerna. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Varför dröjer de utlovade stöden, och avser ministern att vidta några åtgärder 
för att dessa ska nå företagarna snabbare?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-10
Besvaras senast
2021-03-17 kl. 12.00


